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Referat	FAU	møte	Sandved	skole		

Dato:	03.10.2016	

Tid:	18:00	–	19:30	

Til	stede:		

1a	 x	 2a	 x	 3a	 x	 4a	 x	 5a	 x	 6a	 x	 7a	 	 SFO	1	 x	

1b	 x	 2b	 x	 3b	 x	 4b	 x	 5b	 x	 6b	 x	 7b	 x	 SFO	2	 x	

1c	 x	 2c	 x	 3c	 x	 4c	 x	 5c	 x	 6c	 x	 7c	 x	 	 	

1d	 x	 2d	 x	 3d	 	 4d	 x	 	 	 	 	 	 	 	 	

	

Fra	skolen:	Inspektør	Egil	Magne	Fedøy	

Fra	SFO:	Annichen	Dyrli		

Forfall:	3d	og	7a	

Referent:	Leif	Johannes	Omland	

Sak	 	 	

1. 	 Velkommen	

	

	

2. 	 Info	fra	skolen	

	

Lysfesten:	FAU	arrangerer	lysfesten	sammen	med	1.	trinn	og	
skolen.		Skolen	stilte	med	lyd	og	lys	i	fjor,	kan	godt	gjøre	det	i	år	
også.	Skolen	har	utstyr.	Skolen	har	også	sceneelementer	
tilgjengelig.	Elever	kan	rigge	på	dagtid	før	lysfesten,	men	FAU	må	
hjelpe	til	med	rydding	på	kvelden	like	etter	lysfesten.		

Renovering	av	skolen:	Varme-	og	ventilasjonsanlegg	utbedres.	
Anlegget	slås	av	i	løpet	av	uka,	jf.	melding	til	elever	om	mulig	kalde	
klasserom.	I	høstferien	skal	15	elevtoaletter	byttes	ut	
(påbegynnes).	Gymsalen	er	stengt	denne	og	forrige	uke	på	grunn	
av	arbeid	med	ventilasjonsanlegg..	

Tirsdag	15.	november:	Alle	lærere	i	Sandnes	kommune	er	på	felles	
opplegg	på	kulturhuset.	Elevene	slutter	kl	12.00	(unntatt	SFO).	
(planleggingsdag	fredag	18.11).	Info	er	gitt	på	skolens	hjemmeside.	

Realfag:	Det	blir	realfagsuke	i	februar.	Skolen	håper	det	kan	bli	en	
årlig	hendelse	framover.	

Koding	i	skolen.	Skolen	ønsker	å	samarbeide	med	FAU	for	igjen	å	få	
teknolabben	mer	inn	i	skolen.	Skolen	har	tatt	kontakt	med	
ansvarling	for	teknolabben.	

Foreldreundersøkelse:	Årets	undersøkelse	nærmer	seg.	Sandved	
har	hatt	veldig	høy	svarprosent.	Skolen	og	FAU	gjorde	god	innsats	i	
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fjor	som	resulterte	i	svarprosent	på	77-78.	Skolen	ønsker	å	kjøre	
samme	opplegg	som	i	fjor.	Skolen	sender	framdriftsplan	til	FAU-
leder.	Skolen	sender	ut	skriv,	FAU	pusher	på	klassene	og	
foreldrekontaktene.	Klassen	med	høyest	svarprosent	blir	premiert.	

Evalueringsmøte	sammen	med	representanter	fra	FAU	i	etterkant.	

- Ønske	fra	FAU-representanter	om	mulighet	for	å	kunne	
svare	på	foreldreundersøkelsen	for	flere	søsken	samtidig.	
Skolen	kan	gi	tilbakemelding	til	Udir	som	er	ansvarlige.	

Elevundersøkelsen	for	5.-7.	trinn	gjennomføres	parallelt	med	
foreldreundersøkelsen.	

Trafikksikkerhet	på	parkeringsplassen.	Mange	kjører	barna	på	
skolen.	Kiss	&	drive-kampanjen	i	forbindelse	med	skolestart	hadde	
effekt,	men	den	er	avtagende.	Kan	FAU	tenke	litt	over	forslag	til	
forbedringer?	Merking	i	asfalten?	Skilt	er	dyrt.	Det	hjelper	veldig	
når	foreldre	pusher	på.	Utfordring	at	foreldre	parkerer	langs	
parkeringsplassen	og	skaper	kø	og	kaos	om	morgenen.	Det	går	
stort	sett	greit	når	det	er	lyst,	men	det	oppstår	mange	farlige	
situasjoner	når	det	blir	mørkere	om	morgenen.	

Skolen	håper	på	at	elevene	kan	slippes	av	i	midtparkeringsplassen,	
som	anvist	i	kiss	&	drive.	

		

3. 	 Info	fra	SFO	 SFO	har	veldig	dyktige	voksne	i	år.	Alle	barn	skal	bli	sett	hver	dag.	
Noen	(elever)	har	hatt	litt	oppstartsproblemer,	men	får	hjelp.	
Foreldre	må	gjerne	komme	innom	og	kikke	i	de	nye	lokalene.	

Aktiviteter:	Klatring	(1	dag	per	uke),	kampsport	(1	dag	per	uke),	
natur-SFO	(2	voksne	og	8	barn,	ledige	plasser),	idrettsgruppe	(for	
alle),	kreativt	verksted	(2-3	dager	i	uka).	Én	utedag	i	uka.	Har	vært	
mye	ute	i	høst	i	fint	vær.	Kor	startes	opp	etter	høstferien.	Det	
samme	med	matlagingsgruppe.	

Varmmat	to	dager	i	uka.		

Personal:	Tre	personer	på	arbeids-	og	språktrening	i	løpet	av	
måneden.	En	del	elever	fra	ungdomsskolen	og	videregående	skole	
kommer	innom	i	praksis.	To	menn	ansatt	på	SFO.	

Utfordring:	SFO	har	åpent	i	alle	feriene	og	ønsker	å	kunne	
planlegge	alternative	opplegg	i	feriene.	111	av	200	foreldre	hadde	
ikke	gitt	tilbakemelding	angående	høstferien	da	fristen	gikk	ut.	Har	
FAU	innspill	for	å	kunne	få	høyere	andel	tilbakemeldinger?	

Innspill:	Oppslag	på	skolen	sa	”tilbakemelding	om	barnet	skal	på	
SFO”,	på	lappen	sto	det	”påmelding”	og	ikke	ønske	om	
tilbakemelding	uansett.	Det	bør	gis	tydelig	beskjed	om	at	alle	må	
gi	tilbakemelding	angående	feriene.	Både	dem	som	benytter	seg	
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av	SFO	og	dem	som	tar	ferie.	Det	bør	også	være	valgmulighet	i	
tilbakemeldingsskjemaet	på	nettsiden	for	”kommer	ikke”	

Ranselpost	er	kuttet	ut.	All	kommunikasjon	fra	SFO	går	via	
hjemmeside,	med	varsling	til	dem	som	abonnerer.	For	skolen	er	
hjemmesiden	et	tilbud,	og	ikke	eneste	kanal	for	informasjon,	og	
ikke	hovedkanal	for	viktig	informasjon.	SFO	bruker	kun	
hjemmeside	til	kommunikasjon.	Forslag	fra	FAU:	SFO	kan	sende	
viktig	informasjon	gjennom	foreldrekontakter	på	1.-4.	Trinn.	Det	er	
også	ledig	plass	på	elevenes	ukeplaner.	

SFO	kan	kommunisere	tydelig	at	de	ønsker	både	påmelding	og	
avmelding	til	ferier.	Selv	om	alle	som	har	SFO-plass	prinsipielt	sett	
er	påmeldt.	

4. 	 Godkjenning	av	referat	 Ingen	innspill.	Referatet	fra	29.08	er	godkjent.	

Forslag	om	at	referat	godkjennes	etter	1	uke	uten	
tilbakemeldinger.	Det	kan	da	publiseres	på	skolens	hjemmeside	
tidligere	enn	nå.	Vedtatt.	

5. 	 FAU	aktiviteter	 Natteravn:	7.	trinn	ansvarlige.	5.7.	trinn	gjennomfører	

Jakker	hentet	av	Skeiene	US	før	22.00.	En	tom	sekk	for	et	par	uker	
siden.	Perm	til	å	signere	ikke	funnet.	

Anne	Tove	Thorsen	(7A)	har	hovedansvar	for	natteravn.	

Ingen	natteravn	mellom	høst-	og	vinterferie	(vedtatt	i	fjor).	

Trafikkvakt:	6.	trinn	ansvarlig.	

Muligheter	for	frivillig	deltakelse	av	elever.	Har	7.	trinn	blitt	
forespurt?	Kan	FAU	jobbe	for	endelig	svar	fra	skolen?	Leder	tar	
kontakt	med	skolen.		

TV-aksjon.	

Nøkkel	til	gymsalen	fås	ved	å	ta	kontakt	med	skolen.	

Pappkopper	+	tallerkener:	FAU	har	muligens	noe	på	lager.	Det	er	
ellers	penger	tilgjengelig	til	dette	på	konto.	I	fjor	bidro	noen	med	
kopper	og	servietter	i	stedet	for	kake.	

Eget	møte	i	etterkant.	

Lysfest:	Eget	møte	i	etterkant.	

Elevkvelder	

Datoer	bestilt	på	Nikko	i	februar.	

6.	
	

KFU	 Innkalling	til	KFU-møte	20.10	kl	19.00.	Gjennomgang	av	agenda	for	
dette	møtet.	

Jan	Egil	Øverland	(7C)	velges	til	KFU-representant	fra	Sandved	FAU.	
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5.	
	
	

Leirskolekutt	

	

Diskusjon	angående	kommunens	leirskolekutt.	

Innspill:	

- Stavanger	har	ikke	hatt	leirskoletilbud	på	flere	år,	og	
sammenlignet	med	dem	har	Sandnes	hatt	et	bedre	tilbud	
tidligere.	

- Informasjon	om	opprop	ble	sendt	på	epost	til	FAU	
tidligere.	653	har	signert	opprop	så	langt.	

- Kutting	av	leirskole	er	et	symptom	på	generelt	dårlig	
økonomi	i	kommunen.	

- FAU	bør	engasjere	seg	i	hvordan	Sandnes	kommune	kutter	
i	skolen	på	generelt	grunnlag,	ikke	bare	leirskole.	Jf.	færre	
lærere	på	første	trinn	dette	skoleåret.	

- Kanskje	oppropet	burde	ha	vært	mer	generelt	enn	kun	å	
gjelde	leirskole.	

- Det	er	et	problem	at	mange	av	kuttene	rammer	de	
svakeste	elevene.	

- Tidligere	har	skolene	fått	et	visst	beløp	per	elev	som	var	
øremerket	leirskole.	Nå	er	det	ikke	øremerkede	midler	
lenger.	

- Kan	FAU	spille	inn	innstendig	ønske	om	å	prioritere	
leirskole?	FAU	bør	presse	på	og	kreve	leirskole	fra	
kommunen.	Ingenting	blir	prioritert	dersom	vi	ikke	krever	
det.	

Konklusjon:	Vi	avventer	samlet	uttalelse	fra	KFU.	KFU	har	
leirskolekutt	som	sak	til	møtet	20.10.	

7.	 Eventuelt	 Tidspunkt	for	FAU-møter:	Spørsmål	om	å	starte	FAU-møter	
seinere	på	kvelden,	f.eks.	19.30.		

Kiss	&	drive:	Etter	ønske	fra	skolen	ble	dette	tatt	opp	til	diskusjon.	

Forslag,	kort	oppsummert:	

- Kan	FAU	gjennomføre	holdningskampanje	for	å	få	færre	
foreldre	til	å	kjøre	til	skolen?	

- Kan	vi	oppfordre	foreldre	til	å	parkere	i	bås?	
- Maling	i	veien?		

Konklusjon:	Roy	Atle	(4D),	Per	Morten	(SFO2)	og	Helen	(6B)	tar	
trafikkansvar.	

	

Neste	FAU-møte	mandag	7.	november	kl	18.00-19.30.	

	


